
PROTOKÓŁ NR 18/15

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów , 

które odbyło się 26 listopada 2015 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14:00, a zakończyło o  16:30.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona– Przewodniczący komisji,

2. Zofia Ujma,

3. Anna Klepacz,

4. Krystyna Konieczna,

5. Ewa Pędziwiatr, 

6. Sławomir Jakóbowski,

7. Krzysztof Gorczyca,

Nieobecni usprawiedliwieni: Paweł Ciszewski, Paweł Pituch,

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1.  Mariola Tatowicz

2. Patynowska Krystyna,

3. Anna Perłowska,

4. Wiesław Kędzierski,

5. Ewa Król,

6. Bożena Wiśniewska,

8. Henryk Maniecki,

9. Małgorzata Krysiak,

10. Andrzej Machnica,

11. Irena Kawałek,

12. Agata Młodawska.

Porządek obrad:

1. Otwarcie  i przywitanie przybyłych na posiedzenie.

2. Omówienie przez poszczególnych dyrektorów jednostek budżetowych planów budżetu na 2016 rok:

- Przedszkole Publiczne nr 1 – Pani Tatowicz Mariola

- ZEZK – Pani Perłowska Anna

- MSR – Pan Kędzierski Wiesław

- Niepubliczne Przedszkole „Krokodyl Schnappi” - Pani Ewa Król

- Szkoła Podstawowa nr 3 – Pan Henryk Maniecki

- Szkoła Podstawowa nr 1 – Pani Małgorzata Krysiak

- Gimnazjum – Pani Patynowska Krystyna

MOPS – Pani Irena Kawałek

3. Zaopiniowanie uchwał.



Ad. 1 Przewodniczący Komisji Budżetu, Planowania i Finansów poprosił na posiedzenie dyrektorów

jednostek budżetowych podległych U.M., celem odniesienia się do projektów budżetu na 2016 r.

Przywitał zebranych i poprosił wszystkich dyrektorów aby w kolejności przedstawili swoje spostrzeżenia.

Ad. 2 Jako pierwsza projekt budżetu na 2016 r. przedstawiła Dyrektor Publicznego Przedszkola nr 1

– Pani Tatowicz.

Następnie w kolejności :

Dyrektor ZEZK Pani Perłowska, Komendant MSR – Pan Wiesław Kędzierski.

Właścicielka  Niepublicznego Przedszkola  „Krokodyl  Schnappi”  -  Pani  Ewa Król,  Dyrektor  Szkoły

Podstawowej nr 1 Pani Małgorzata Krysiak, Dyrektor Szkoły LO Pani Patynowska oraz Dyrektor MOPS Pani

Irena Kawałek.

Każdy z dyrektorów odnosił się do planowanych budżetów, wnosząc swoje uwagi.

Obecna na posiedzeniu Pani Burmistrz oraz Skarbnik Pani Młodawska uzupełniały wątpliwości i wyjaśniały

niepewności. Najwięcej uwag zgłosiła Dyrektor MOPS – Pani Kawałek. 

Radni doszli  do wniosku, że należy zrobić specjalne posiedzenie oddzielnej  komisji  tj.  Komisji  Zdrowia i

Opieki Społecznej aby szczegółowo zapoznać się z problemami MOPS-u.

Ad. 3 Następnie Przewodniczący zapoznał członków komisji z projektami uchwał.

Projekt uchwały w sprawie opłaty targowej został zmieniony.

Projekt  uchwały  w  sprawie  uchylenia  uchwały  RM  z  dnia  27.X.2002  r.  został  zaopiniowany

pozytywnie.

Projekt uchwały  w sprawie opłaty targowej po zmianie został również zaopiniowany pozytywnie.

Radni  zawnioskowali  o  zestawienie  zawierające  zatrudnienie  i  fundusz  wynagrodzenia  w  poszczególnych

jednostkach budżetowych Urzędu Miejskiego.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja Budżetu, Planowania i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt w sprawach:

- zmiany uchwały budżetowej na 2015 r. (jednogłośnie)

- w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości – zmiana uchwały nr XVII/59/15 (jednogłośnie)

- w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych (jednogłośnie)

- w sprawie opłaty targowej – pozytywnie (5 za, 1 wstrzym.)

2.   Komisja Budżetu, Planowania i  Finansów wnioskuje do Pani Burmistrz o zestawienie zatrudnienia z

funduszem zatrudnienia w poszczególnych jednostkach budżetowych.

Zestawienie winno zawierać:

nazwę jednostki – etaty kalkulacyjne – wynagrodzenie w zł.

Urząd Miejski, ZEZK, MOK, MOPS, MSR, SP 1, SP 3, Gimnazjum, Przedszkole

Protokołowała:        Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                       Artur Wrona   


